WorldQuant 2015 Quantitative Finance Research Consultant Program
WorldQuant 2015量化金融研究顾问项目
Seeks Engineering, Science, Math& Finance Majors For Quantitative Finance Research Project.

专为工程、科学、数学及金融类专业学生提供的量化金融研究项目。

To learn more about our opportunities, please visit http://worldquant2015.zhaopin.com/.

如欲了解更多，请访问http://worldquant2015.zhaopin.com/.
All interested candidates are invited to attend our company presentations:

我们邀请所有感兴趣的申请者参加我们的宣讲会：
	城市
	宣讲院校
	日期
	时间
	场地名称

	北京
	北京大学（本部）
	4月8日
	19:00-21:00
	英杰交流中心月光厅

	西安
	西安交通大学（兴庆校区）
	4月10日
	19:00-21:00
	中二-3219

	杭州
	浙江大学（玉泉校区）
	4月13日
	18:30-20:30
	永谦活动中心第一报告厅

	上海
	复旦大学（邯郸校区）
	4月15日
	18:30-20:30
	光华楼东辅楼103

	上海
	上海交通大学（闵行校区）
	4月16日
	18:30-20:30
	学术活动中心演讲厅

	上海
	同济大学（嘉定校区）
	4月17日
	18:30-20:30
	济人楼312

	合肥
	中国科学技术大学（西校区）
	4月20日
	18:30-20:30
	学生活动中心学术报告厅

	南京
	南京大学（鼓楼校区）
	4月22日
	18:30-20:30
	科学馆二楼报告厅

	南京
	东南大学（九龙湖校区）
	4月23日
	18:30-20:30
	大学生活动中心324报告厅

	广州
	中山大学（大学城校区）
	4月27日
	18:30-20:30
	行政楼B101

	广州
	华南理工大学（五山校区）
	4月28日
	19:00-21:00
	逸夫科学馆107会议室

	北京
	清华大学（本部）
	5月6日
	19:00-21:00
	二教会议室

	济南
	山东大学（中心校区）
	5月8日
	18:30-20:30
	就业指导中心第二报告厅

	武汉
	华中科技大学（本部）
	5月11日
	19:00-21:00
	大学生活动中心513

	武汉
	武汉大学（本部）
	5月12日
	18:30-20:30
	就业中心第一报告厅

	成都
	电子科技大学（清水河校区）
	5月14日
	19:00-21:00
	学生活动中心201

	成都
	四川大学（望江校区）
	5月15日
	18:30-20:30
	就业指导中心209报告厅

	哈尔滨
	哈尔滨工业大学（本部）
	5月18日
	18:30-20:30
	活动中心227

	长春
	吉林大学（南校区）
	5月20日
	待定
	待定

	沈阳
	东北大学（本部）
	5月22日
	18:30-20:30
	大成教学馆101


By coming to this presentation, you will learn something about:

通过参加我们的宣讲会，你将了解到：

- How to apply for free training classes / seminars about quantitative finance research and modeling

如何申请参加我们的免费培训课程和研讨会，学习量化金融研究和建模

- The quantitative finance and investment management industry

量化金融及投资管理行业

- How to become a successful Quant in global financial markets

如何成为全球金融市场上成功的量化金融研究员

- How to apply to be -a Research Consultant

如何申请成为一名研究顾问

- How you can get paid as a Research Consultant
作为一名研究顾问你将如何能够获得报酬

- How to get free access to our web-based stock simulation system that you can use to develop your quantitative investment models

如何获取资格免费使用我们的在线股票研究仿真系统，开发你的量化金融模型

- An opportunity for students in engineering and science to break into the financial industry

帮助工程和科学类专业学生步入金融行业的机会

About Us

WorldQuant is a private institutional investment management complex consisting of an international team of researchers and technologists who constantly work toward even greater quantification and automation in the development of its processes. 

Our Opening
Quantitative Research Consultant

量化金融研究顾问
Scope of Engagement (include, but not limited to the following):

职责范围 (包括，但不限于以下内容)：
We are seeking engineering, science, mathematics and finance majors for research consultant position, involving the creation of computer-based models that seek to predict the movements of worldwide financial markets. Candidates need not have prior knowledge of financial markets, but must have a strong interest in learning about stock markets and financial markets. Upon joining us, we will provide a series of quantitative finance training and seminars to offer you a chance to learn the fundamentals of quantitative finance and stock price movement prediction.
我们正在寻找工程、科学、数学及金融类专业的学生作为研究顾问，开发计算机模型以预测全球金融市场的动向。申请者无需相关经验，但须对学习股票和金融市场具有强烈的兴趣。我们将为合格的申请者提供一系列量化金融培训和研讨会，藉此你将有机会学习量化金融及股价波动预测的基本原理。
We offer outstanding learning and earning opportunities, which include:

我们提供给你难得的学习机会和优厚的报酬，包括：
· Performance based compensation, for successfully contracted consultant

针对成功签约顾问的基于业绩的报酬方式
· Training classes / seminars about quantitative finance research and modeling

量化金融研究与建模系列培训课程及研讨会
· Access to our web-based stock simulation system that you can use to develop your quantitative financial models

使用我们基于网页的股票研究仿真系统，开发你的量化金融模型
· An opportunity for students in engineering and science to break into the financial industry

帮助工程和科学类专业学生步入金融行业的机会
Qualifications:

申请资格：
· Hold or working toward a Bachelor’s degree or advanced degrees from a leading university in engineering, science, mathematics, finance or any other related field that is highly analytical and quantitative

著名大学本科在读及以上学历，工程、科学、数学、金融或其他数量分析类专业
· Competent in a programming language

熟悉一种编程语言
· Strong interest in learning about worldwide financial markets

对学习全球金融市场具有强烈兴趣
Locations:

工作地点：
Flexible and online. As a Quantitative Research Consultant, you can use our proprietary web-based simulation platform to experiment with quantitative investment research at any time from any approved location with an internet connection.

弹性化在线工作制。作为一名量化金融研究顾问，只要是在有互联网接入的许可地点，你可以在任何时间使用我们专属的在线仿真平台进行量化投资研究实验。
How to Apply:

如何申请：
Interested and qualified candidates please register at https://www.WorldQuantChallenge.com  to apply.

感兴趣且合格的申请者请点击 https://www.WorldQuantChallenge.com  注册申请。
For inquiries, please contact us at ticket@worldquantchallenge.com.Please specify your current residing country and Websim account in your email.

如有疑问，请发邮件至ticket@worldquantchallenge.com.请在邮件中注明你现在的居住国及Websim申请帐号。
【相关链接】：
1、【和讯网新闻报道】“量化交易是投资交易的未来”
链接：http://funds.hexun.com/2015-01-14/172371608.html
2、【财经中间站视频报道】“未来量化交易在中国发展空间可观”
链接：http://v.youku.com/v_show/id_XODcxNTAzODI4.html
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